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NB: Mødet foregår virtuelt. 

 

Dagsorden:  
19.00-19.30: 

1) Nyt fra elevrådet  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2) Meddelelser 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser 

- Nedsættelse af ansættelsesudvalg, barselsvikar 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. og 

forældrevalgte  

- Status fra diverse udvalg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

19.30-20.00: 

3) Skole-hjem princippet 

a) Kort indføring i tankerne bag princippet 

b) Er der noget som skal forfines? 

c) Hvordan folder vi princippet ud i praksis? 

 

 

Afbud: Line 

 

Frederikke og Alberte. 

Elevrådet havde en fri snak om motion/bevægelse i timerne. (Der er en 

oplevelser af at det mangler mange steder.) 

Snak om at gennemføre en trivselsundersøgelse blandt eleverne. Kasper 

fra 7. er påbegyndt udarbejdelsen af et spørgeskema. Dette forelægges 

for skolens ledelse.  

(Der er nogle penge fra nationalside til at sætte fokus på trivslen i 

skolerne i dette forår. Pengene er ikke udmøntet endnu kommunalt, men 

på vej til at blive politisk behandlet). 

Hjemmeundervisning kan give ømhed i kroppen pga. dårlige 

arbejdsstillinger. 

Drøftelse af om man lærer mere eller mindre ved hjemmeundervisning. 

Der var forskellige oplevelser af dette. Også drøftelse af ensomhed 

blandt eleverne. 

2) 

Obs på Corona-situationen. 

Information om en smittet elev i 9. klasse (som viste sig at være 4). 

Opfølgning på dialogmøde d. 21/4: Kasper kan desværre ikke deltage, 

ellers er udvalget intakt. 

Nedsættelse af ansættelsesudvalg til Helle Skippers barselsvikariat: Nina, 

Pia deltager som forældrevalgte. 

Opfølgning på diverse underudvalg: 

Mødet med skoledirektør og politikere: Der har været afholdt et møde i 

”følgegruppen”, med det formål at klæde Julie bedre på til mødet (som 

endnu ikke er kalendersat!). 

Talentspejderne: Det lille udvalg bestående af Morten og Sofie. Arbejdet 

blev skudt til hjørne, da Sofie blev sygemeldt. 

Skolemadsordning er også på stand-by. Men der ligger nogle aftaler med 

Skolemad.dk, som vil blive effektueret, så snart alle elever er fysisk 

tilbage på skolen. 

Forældrebanksudvalg, står også klar til at sætte i gang. 

Erik, som lærernes tillidsrepræsentant, fortalte kort om arbejdet med 

lærernes arbejdstidsaftale, A-20. 

3) Skole-hjemprincippet 

Claus gennemgår princippets opbygning. 

Kommunikationsdelen: Ordlyd med rødt drøftes. 

 

Skolebestyrelsesmøde ved Engesvang Skole 

torsdag den 25.02.21 kl. 19.00-20.30 (måske 20.45?) 

Dagsorden + Referat 
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20.00-20.30 (20.45?): 
4) Økonomi og budget 

a) Ledelsen informerer kort om regnskab 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

b) Bestyrelsens budgetprincip 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5) Evt.  

 

 

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

Se årshjul  

Desuden for mødet den 23.03: 

 Færdiggørelse af 

kommunikationsprincip 

 Afsluttende drøftelse vedr. 

budgetprincipper 

Der er kun en kommunikationsplatform, det er Aula. Retningslinjer for 

kommunikationsplatforme fjernes. 

Spørgsmål til PALS – det skoleforbedrende mål indskrives her i 

princippet. 

Vi lever ikke op til.. – fjernes  

Boksen: Input til god tone, skal evt. indledes med et par ord. Erik og 

ledelsen kigger på dette inden næste møde. 

Spørgsmål fra Julie om informationsniveauet fra lærerne til forældrene! 

Punktet: At forældrenes ”indgang” til kommunikation gøres klart. Hvad 

menes der med det? Ledelsen kommer med et kort bud på dette på næste 

møde, hvor kommunikationsdelen godkendes endeligt efter de 

forskellige rettelser og tilføjelser er foretaget.  

 

 

4) 

Annette orienterer om Broens regnskab, hvordan det er bygget op og 

hvordan pengene kommer ind i regnskabet. Broen overfører en sum fra 

årsregnskabet efter et forsigtighedsprincip, samt til brug for hele 

skolefællesskabet. 

Claus orienterer om skolens økonomi. 

Vi går ud af 2020 med et lille overskud på den samlede økonomi, dette er 

første gang i ca. 10 år! Det har været hårdt arbejde og hård økonomisk 

styring. 

b) Gennemgang af princippet for skolens (undervisningens) 

rammebudget. 

2. del af princippet: 

Følgende forslag fremkom: 

Corona-erfaringer, både ift. hjemmeundervisning og ude-undervisning. 

Inklusion 

Frikvartersaktiviteter i udskolingen 

I skyggen af Corona – samlende aktiviteter for eleverne/klasserne. 

Der samles op og princippet laves færdig næste gang. 

 

Intet at referere under eventuelt 
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